
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 11. oktober 2022 kl. 19.00. 

Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Egon Madsen og Lars Mogensen.  

 

1. Referat  

Lars blev valgt som referent.  

Referater fra seneste møde blev gennemgået, og der sendes en ny udgave rundt med rettelser. 

 

2. Bestyrelsens sammensætning 

Simon R. Rasmussen har skriftligt meddelt, at han ikke ønsker at være en del af bestyrelsen længere. Førstesuppleanten 

har ikke mulighed for at indtræde, så Betinna Jensen indtræder som medlem af bestyrelsen i stedet for Simon.  

 

3. Terrasser og haver 

Retningslinjer for vedligehold m.m. tages op til drøftelse på næste afdelingsmøde i 2023.   

 

4. Solceller 

Der er blevet indsamlet underskrifter hos en del beboere med tilladelse til at tilgå el-forbruget i de enkelte lejligheder. 

Elva afleverer de underskrevne lister, og bestyrelsen afventer hvad Ungdomsbo kommer med af forslag.  

 

5. Biodiversitet 

Bestyrelsen deltog i Ungdomsbo’s møde om biodiversitet den 6. oktober. Meget er allerede gjort i afdelingerne på 

Stengårdsvej, og bestyrelsen foretager sig ikke mere lige nu.  

 

6. Midtvejsmøde 

Midtvejdsmødet for alle beboere blev oprindeligt planlagt til den 27. oktober 2022. Invitation m.m. er dog ikke klar, så 

bestyrelsen besluttede at udsætte mødet til tirsdag den 22. november 2022. 

Debat om hvorvidt bestyrelsen skal gøre mere for at afholde to deciderede afdelingsmøder om året, som det blev 

vedtaget på afdelingsmødet i marts 2022.  

 

7. Orientering fra styregruppen 

Jens orienterede om arbejdet i styregruppen for bydelshuset Krydset, og sender referater videre til bestyrelsen.  

 

8. Grønne poser 

Der er sendt brev ud fra Ungdomsbo om affaldshåndtering og de grønne mad-affaldsposer. De grønne poser omdeles 

tilsyneladende ikke længere til beboerne, men man skal selv henvende sig til Ungdomsbo når man løber tør. Lars 

undersøger nærmere hos Ungdomsbo og Esbjerg Kommune.  
 

9. Eventuelt 

Elva er bortrejst i december måned.  

Bestyrelsen fastholder at holde møde og foretage udlevering af poser i december.  

 

 

Mødet sluttede kl. 20.30.. 

 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


